

PENETAPAN GAJI, ELAUN DAN KEMUDAHAN KEPADA PENYANDANG KURSI

Bil.	Status Lantikan	Gred Lantikan	Status Lantikan	Honorarium Kemudahan Yang Diberikan
1.	Kontrak (1-3 tahun) Nota: Universiti boleh memendekkan tempoh lantikan pada bila-bila masa jika sekiranya penyandang tidak mencapai KPI yang telah ditetapkan.	Tertakluk pada LPU	Lantikan secara kontrak	<p>A. PENYANDANG DALAM NEGARA</p> <ol style="list-style-type: none"> Honorarium RM20,000.00 sebulan Elaun Ganti Kenderaan (EGK) & Tuntutan Perjalanan mengikut EGK Kemudahan Buku Perpustakaan Diberi 1 Geran Penyelidikan bernilai RM50,000.00 setahun tertakluk kepada garis panduan sedia ada Seorang Pembantu PENYELIDIKAN Kontrak - Peruntukan Geran Penyelidik Kemudahan pejabat dan peralatan pejabat biasa yang dibekalkan oleh Pusat/ Institut/ Bahagian/ Jabatan di mana pemegang kursi ditempatkan Kemudahan rawatan pesakit luar di klinik-klinik panel universiti atau rawatan hospital di hospital kerajaan untuk dirinya, isteri dan anak tertakluk kepada dasar sedia ada yang digunapakai. Kemudahan tiket kapal terbang untuk penyandang kursi, isteri dan anak datang dan kembali selepas tamat tempoh lantikan tertakluk kepada dasar sedia ada yang digunapakai Kos perpindahan ke UPSI dan kembali ke tempat asal ditanggung oleh universiti tertakluk kepada peraturan sedia ada Kemudahan AKMA
2.	Kontrak (1-3 tahun) Nota: Universiti boleh memendekkan tempoh lantikan pada bila-bila masa jika sekiranya penyandang tidak mencapai KPI yang telah ditetapkan.	Tertakluk pada LPU	Lantikan secara kontrak	<p>B. PENYANDANG LUAR NEGARA</p> <p>Bagi penyandang kursii dariluar negara, berikut ialah tambahan kemudahan yang diberikan iaitu :</p> <ol style="list-style-type: none"> Honorarium RM30,000.00 sebulan Elaun Ganti Kenderaan (EGK) & Tuntutan Perjalanan mengikut EGK Kemudahan Buku Perpustakaan Diberi 1 Geran Penyelidikan bernilai RM50,000.00 setahun tertakluk kepada garis panduan sedia ada Seorang Pembantu Penyelidik Kontrak - Peruntukan Geran Penyelidik Kemudahan pejabat dan peralatan pejabat biasa yang dibekalkan oleh

				<p>Pusat/ Institut/ Bahagian/ Jabatan di mana pemegang kursi ditempatkan</p> <ol style="list-style-type: none"> 7. Kemudahan rawatan pesakit luar di klinik-klinik panel universiti atau rawatan hospital di hospital kerajaan untuk dirinya, isteri dan anak tertakluk kepada dasar sedia ada yang dipaparkan. 8. Tiket penerbangan kelas perniagaan (Maksimum RM30,000.00 sehalu) bagi penyandang kursi dan isteri untuk perjalanan terus dari tempatt asalnya ke Malaysia dan dari Malaysia ke tempat asalnya selepas tamat tempoh lantikan. 9. Bagi calon yang bermastautin dalam Malaysia kos perpindahan ke UPSI dan kembali ke tempat asal ditanggung oleh universiti tertakluk kepada peraturan sedia ada. 10. Elaun Sewaan Rumah Penginapan sebanyak RM1,000.00 sebulan 11. Perlindungan insuran diri 12. Kemudahan rawatan perubatan percuma untuk penyandang dan isteri di klinik panel universiti dan hospital kerajaan tertakluk kepada peraturan sedia ada. 13. Cukai pendapatan ditanggung oleh universiti 14. Kos perpindahan ke UPSI dan kembali ke tempat asal ditanggung oleh universiti tertakluk kepada maksimum RM3,000.00 15. Kemudahan pembiayaan pendidikan anak sebanyak RM12,000.00 setahun untuk 2 orang anak di Sekolah Antarabangsa. 16. Kemudahan AKMA
--	--	--	--	---